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Jak powinna wyglądać przyszłość rzeszowskich targowisk?

Spotkanie konsultacyjne dotyczące planów rewitalizacji Hali Targowej oraz rzeszowskich
targowisk.

Nazwa

Dyskusja dotycząca przyszłości rzeszowskich targowisk: Targowisko Jutrzenka, Hala Targowa oraz
Targowisko, pl. Balcerowicza.

Temat spotkania konsultacyjnego

Jednym z ważniejszych zagadnień dotyczących tematów spotkania, które jako pierwsze zostało
poruszone przez Prezydenta Miasta Rzeszowa Konrada Fijołka, była przyszłość rzeszowskich
targowisk: Targowisko Jutrzenka, Hala Targowa oraz Targowisko, pl. Balcerowicza. Prezydent
Rzeszowa poinformował kupców o otrzymaniu przez Miasto Rzeszów 1 mln złotych na działania
koncepcyjne przy rewitalizacji zabytkowej Hali Targowej i całego obszaru w rejonie ul. Targowej, ul.
Sobieskiego i ul. Gałęzowskiego.

Środki te trafią do stolicy Podkarpacia w ramach grantu od Europejskiego Banku Inwestycyjnego.
Rozmowy o potrzebie rewitalizacji zbudowanej w latach 50. Ubiegłego wieku Hali Targowej oraz
przyległego do niej „zielonego” rynku mówi się od wielu lat. Dzięki staraniom Urzędu Miasta,
wreszcie udało się pozyskać środki, które na przestrzeni najbliższych 2 lat mają pozwolić na
stworzenie kompleksowego planu użytkowo – funkcjonalnego oraz studium wykonalności. Prezydent
Miasta poinformował kupców, że jest to pierwsze spotkanie mające na celu zaproszenie ich do
procesu projektowania tego, jak nowa przestrzeń handlowa w Rzeszowie, powinna wyglądać.
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Termin

6 luty 2023, godz. 17:00 | Teatr MASKA |Adama Mickiewicza 13, 35-064 Rzeszów.

Efekt

Notatka z spotkania z informacją o uwzględnionych opiniach. ZOBACZ

http://ftest.erzeszow.pl/static/img/k01/KP/Handlowcy%20i%20MATIP/spotkanie%20prezydenta%20z%20kupcami_notatka%20.pdf
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